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S^-ЬіЖ CV?3.7. 2ОЛ.З Protokół

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 9 stycznia 2023r.

Posiedzenie odbyło się 9 stycznia 2023 roku, w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. 
W spotkaniu uczestniczyło 5 członków Rady Seniorów - posiedzenie prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek - przewodniczący;

2. Krystyna Antkowiak;

3. Aleksandra Grzelak;

4. Stanisław Kasprzyk;

5. Antoni Odzimek;

Nieobecni:

Irena Kaczmarek, Barbara Fluder, Tadeusz Warkocki i Anna Wojtaszek.

W posiedzeniu uczestniczyli także:

Joanna Grzegorowska - Koordynator d/s Rady Seniorów

Wojciech Strabel - Przewodniczący R.S. Śrem

Grażyna Handkiewicz - Sekretarz R.S. Śrem

Krystyna Kozak - Skarbnik R.S. Śrem

dr Kazimierz Krawiarz - Kustosz Regionalnej Izby Pamiątek w Bninie

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Spotkanie z przedstawicielami Śremskiej Rady Seniorów.

3. Wizyta w Izbie Pamiątek Regionalnych - dr Kazimierz Krawiarz.

4. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 7 listopada 
br.

5. Dyżury senioralne - sprawozdanie (B. Fluder, A. Wojtaszek, A. Grzelak, M. 
Kaczmarek).

6. Zapoznanie się z odpowiedzią burmistrza ws. parkingu przy ul. Średzkiej.



7. Sprawy bieżące.

- sprawozdanie za 2022,

- WOŚP,

- „pudełko życia”,

- karta mieszkańca/seniora

8. Wolne głosy.

9. Zakończenie posiedzenia.

1. Otwarcia posiedzenia i sprawdzenia obecności dokonał przewodniczący 

M.Kaczmarek stwierdzając, że na 9 radnych obecnych jest 5, w związku z tym 

jesteśmy władni do rozpoczęcia obrad i podejmowania uchwał.

2. Przewodniczący M. Kaczmarek powitał przybyłych gości. Podczas powitania wzajemnie 

przekazano sobie drobne upominki /gadżety/ z Kórnika i Śremu. Następnie przewodniczący 

przedstawił członków naszej RS, którzy otrzymali nominację podczas uroczystego otwarcia 

Domu Integracji Międzypokoleniowej w Kórniku. Omówił także działania, jakie udało się 

zrealizować podczas pierwszego roku działalności. Wyświetlono na ekranie wszystkie 

kolejne przedsięwzięcia, które zostały zorganizowane i te w jakich uczestniczyli 

przedstawiciele RS.

Z ważniejszych wydarzeń można wymienić:

- udział w międzynarodowych Senioraliach w Krakowie,

- wycieczka krajoznawcza do Bydgoszczy,

- objazdowa wycieczka "Poznaj swoją gminę "

- wycieczka na Cytadelę w Poznaniu

- ognisko "Pożegnanie lata dla Seniorów gminy Kórnik"

- "Pierwsze senioralia kórnickie"

- udział w powiatowym Dniu Seniora w Pobiedziskach

Przewodniczący śremskiej RS Wojciech Strabel przedstawił osoby, które z nim przyjechały i 

czynnie działają dla dobra śremskiego środowiska Seniorów. Ponadto przedstawił 

osiągnięcia, jakie udało się zrealizować od początku działalności tj. od roku 2019, a także 

omówił problemy, z jakimi się spotykają. Do osiągnięć mogą zaliczyć różne festyny 

organizowane dla Seniorów, rajdy rowerowe, imprezy okolicznościowe z oazji Dnia Matki, 

Dnia Seniora, uruchomienie punktu geriatrycznego dla Seniorów i inne podobne działania. 

Maja dobrą współpracę z Ośrodkiem Pomocy Społecznej, którą pokrótce omówili.



Z trudnościami jakimi się borykają to, fakt że na terenie Śremu jest wiele organizacji, które 

swoje działania kierują na rzecz Seniorów i wielokrotnie następuje zbieżność tego co 

zamierzają wprowadzać.

3. Kustosz Izby Pamiątek Regionalnych dr Kazimierz Krawiarz omówił tradycje muzealne w 

naszym rejonie. Dawniej administracyjnie należeliśmy do powiatu śremskiego, tam powstało 

pierwsze muzeum, które założył nasz ziomek, Kazimierz Zastawny. Tak 10 lat temu powstał 

pomysł utworzenia w ratuszu bnińskim Izby Pamiątek Regionalnych. /Historia Bnina jest 

starsza od Kórnika, sięga bowiem 1395 roku./. Po kapitalnym remoncie, na poddaszu 

ratusza wykorzystano dwa pomieszczenia, w których w jednym zgromadzono pamiątki 

związane z historią Bnina, a w drugim pamiątki związane z naszą noblistką Wisławą 

Szymborską. Uczestnicy posiedzenia zostali zaproszeni do zwiedzenia Izby Pamiątek i 

wszelkich cennych materiałów i eksponatów tam zgromadzonych. Rok 2023 ogłoszono 

rokiem noblistki Wisławy Szymborskiej, w związku z tym dr Krawiarz Krawiarz w swojej 

prezentacji wiele uwagi poświęcił jej i zgromadzonym po niej pamiątkom.

4. Przewodniczący RS, odczytał protokół z poprzedniego posiedzenia, które odbyło się 7 

listopada 2022 r.. Protokół został przez radę przyjęty jednomyślnie.

5. Dyżury senioralne: Sprawozdania złożyli A. Grzelak, M. Kaczmarek, /В. Fluder i A. 

Wojtaszek nieobecne/.

Z uwagi na okres przedświąteczny, podczas dyżurów grudniowych nie zgłaszano istotnych 

wniosków.

6. Sprawy bieżące

- zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza dot. parkowania samochodów na ulicy Średzkiej 

obok Apteki, postanowiono wrócić do tematu w miesiącu czerwcu br.

- przewodniczący zaapelował do członków RS, by w miarę możliwości wsparli tegoroczną 

"Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy", ze swej strony na licytację przekazuje organizację 

wycieczek po Arboretum, po Zamku i na Półwysep Szyja w Bninie.

- Przewodniczący Marek Kaczmarek poinformował, że podczas styczniowej Sesji Rady 

Miasta i Gminy Kórnik, Rada Seniorów przedstawi sprawozdanie z rocznej działalności. 

Zaprosił członków RS do przybycia na Sesję Rady MiG Kórnik, która odbędzie się w dniu 

25.01.2023г.

7. Wolne głosy

Przewodniczący Marek Kaczmarek



- propozycja, by na kolejnym posiedzeniu zająć się szczegółowo zagadnieniem związanym z 

dystrybucją pudełek życia dla naszych Seniorów, których pierwsza partia w ilości 500 sztuk 

jest zakupiona i znajduje się w DIM,

- również na lutowym posiedzeniu zajmiemy się zagadnieniem związanym z Kartą Seniora, 

która obowiązywać będzie na terenie naszej gminy,

- propozycja radnego Stanisława Kasprzyka, by do w/w Karty Seniora rozważyć możliwość 

bezpłatnego parkowania na parkingu przy ratuszu w Kórniku,

- propozycja przewodniczącego RS, aby na kolejne posiedzenie zaprosić prezes firmy 

Kombus, której zaproponujemy żeby obok przystanków wylotowych z Kórnika, Bnina a także 

na pętli Robakowo zainstalować biletomaty. Aktualnie znajduje się tylko jeden w Kórniku na 

rynku. Osoby wsiadające na innych przystankach nie mają możliwości zaopatrzyć się w bilet, 

kierowcy nie posiadają biletów, jak było dawniej.

Termin następnego posiedzenie Rady Seniorów ustalono na dzień 6 lutego 2023r. /tzw. 

kwartalne/o godz.10-tej, w ratuszu bnińskim.

8. Zakończenie posiedzenia

Przewodniczący Rady Seniorów zakończył posiedzenie.

Protokołowała Aleksandra Grzelak


